
 

 

Referat fra møte i FAU Paradis skole  

Møte nr. 1 skoleåret 2024/2025 

Tid:  Tirsdag 10. september 2024 kl. 18.00 – 20.00 

Sted:  Storrom i tredje etasje 

Tilstede: 10 representanter (1D inkl vara, 1A, 7B, 1B, 3A, 3C, 4C, 2C) trafikkgruppen, rektor. 

Annet:  Møteleder: Torunn Onarheim Hauge (leder), referent: Idun Bortne (nestleder)  

 

Sak 32/24: Orienteringer 

Innledning ved FAU leder: ikke alle FAU representanter er valgt. Oppstartsmøtet holdes for å sikre 

gjennomføring av TV aksjonen og Refleksdagen. 

Informasjon fra rektor: fin oppstart med glade elever. Besøk av skolebyråden 6. september. 

Paradisbroen kommer, informasjon sendt i Vigilo.  

Informasjon fra Rema1000: Veldig mange elever handler på skoleveien hjem og det blir en utfordring 

for butikken. Måten barna oppfører seg på i butikken er en tilbakevendende utfordring. Utfordringen 

blir tatt videre til foreldrene gjennom foreldremøtene som kommer nå gjennom fjorårets FAU 

representanter.  

Sak 33/24: Kommende aktiviteter dette halvåret 

TV aksjonen: fristen for å melde på Paradis skole som lokasjon er 11. september 2024. TV-

aksjonsgruppen: Siri Janne (4c), Marte (1c). Gruppen vil bli utvidet med flere deltakere. 

Refleksgruppen: Refleksaksjonen kommer i oktober. Ansvarlig for gruppen er Bjørnar (2c) med hjelp 

fra Anne Birte (1d). 

Undergruppene blir oppdatert ved neste møte.  

Relevante grupper for 1 trinn er: Juleverkstedsgruppen og SFO-gruppen. Bakegruppen og 

juleverkstedsgruppen starter arbeidet sitt i oktober. SFO-gruppen skal ha et møte mot slutten av 

halvåret.  

Trafikkgruppen: aktiviteter styres av prosessene i området. Nye reguleringsplaner kommer. Målet er å 

jobbe for trygg skolevei for alle elevene. Forsøker å få til en hjertesone rundt Paradis skole, som er 

vanskelig. Typisk arbeidsform er skriftlig via mail. Prinsipielle spørsmål forankres gjerne i FAU. 

Foreldreaksjonen for 5-7 trinn og Nettverk for en tryggere ungdomstid i Bergen sør. Separate grupper 

med relativt samme formål. Arbeidet er ment å vare over en lenger periode. Det blir et møte 16. 

september med mange organisasjoner, rektorer og representanter fra Foreldreaksjonen for 5-7 trinn.  

Sak 34/24 Avsluttede aktiviteter 

Gjenbruksdagen: gode erfaringer. Folk var fornøyde. Gode erfaringer med de lokale 

aktivitetstilbudene og deres foredrag. Kan vurdere å oppfordre til at barna selger egne leker. 



 

 

Bybondens foredrag var lite besøkt, kan droppes neste år. Gjenbruksgruppen får ansvar for å skrive en 

erfaringsrapport med oppskrift på arrangementet til bruk neste år. 

Sak 35/24 Økonomi 

Det står om lag 44.000 kr på konto. Inntektene fra kafé på 17. mai utgjør om lag 14.000 kr. Resten er 

inntekt fra gjenbruksdagen. Noen utgifter gjenstår å betale ut, som dekning av utlegg samt forventet 

faktura fra bybondens foredrag.  

Økonomigruppen: det kan vurderes om det er behov for ytterligere midler gjennom skoleåret. Per i 

dag ser det ut til at FAU har tilstrekkelig midler for aktiviteter en forventer gjennom skoleåret. Det ser 

ikke ut til å være nødvendig å skaffe inntekter gjennom kafésalg på disco. 

Sak 36/24 Kommende aktiviteter neste halvår 

Kvalitetsgruppen: arbeidet starter i januar.  

17 mai komiteen: representanter fra 2. og 5. trinn.  

Sak 37/24 Eventuelt 

FAU skal jobbe for å få SU til å fungere. Hilde Onarheim og Eiler Macody Lund, begge fra Høyre, ble 

valgt januar 2024. 


